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22 maja rozpoczęto montaż nowych foteli. 29 maja jako pierwsza wypróbuje je publiczność festiwalu Blues na 
Świecie.

Wygodne fotele i nowe kolory. Po miesiącu intensywnych prac remont świeckiego 
kina dobiegł końca. 
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- Prace związane z odświeżeniem sali widowiskowej ruszyły pod koniec kwietnia, już dzień po 
ostatnim seansie. - Głównie mówi się o wymianie foteli, ale to nie wszystko. Sala ma nowy 
kolor ścian, wykładzinę i okablowanie. Zmieniliśmy lampy na bardziej energooszczędne – 
wymienia Romuald Dworakowski, kierownik OKSiR-u. 

Niewątpliwie, najwięcej emocji wzbudzają jednak fotele. 

- Można na nich zasnąć, bo tak są wygodne – śmieje się Dworakowski. - Są szersze i wyższe. 
Tak jak zapowiadaliśmy, pojawią się też uchwyty na napoje oraz podwójne siedziska dla par 
– dodaje. 

Całość prac kosztowała ponad 400 tys. zł. Komfort wpłynął jednak na nieco inny układ sali: 
usunięty został jeden rząd foteli i dodatkowo zlikwidowano po jednym miejscu w pozostałych 
rzędach. 

Wszystkie terminy związane z robotami i montażem zostały dotrzymane, dzięki czemu sala 
może zadebiutować 29 maja podczas pierwszego dnia festiwalu Blues na Świecie, tak jak to 
było wcześniej zaplanowane. 

- Fajnie się złożyło, bo inauguracyjne koncerty jubileuszowego festiwalu łączymy z 
otwarciem sali – cieszy się Tomasz Stanny, dyrektor artystyczny Blues na Świecie. 

Kierownik kina Marcin Traczyk zastanawia się nad czymś innym. 

- Trochę się boję się, że nie starczy biletów na pierwsze seanse – śmieje się. - A tak serio 
mówiąc, jestem bardzo zadowolony z efektu prac – przyznaje. 

- Przeszliśmy ogromną metamorfozę. Wprowadzenie cyfrowej jakości wyświetlania filmów i 
dostosowanie sali do oczekiwanego współcześnie poziomu, było dla nas sporym wyzwaniem, 
któremu, powiem nieskromnie, w pełni podołaliśmy – podkreśla Romuald Dworakowski. 

Co dalej? W ośrodku kultury nie wykluczają, że w perspektywie kilku najbliższych lat może 
pojawić się nowe nagłośnienie. Na razie jednak widzowie mogą wygodnie usiąść i obejrzeć, 
począwszy od 30 maja, „Mad Maxa”, nowych „Avengersów” czy „Rechotka”. 

Repertuar kina Wrzos tutaj [2].
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